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Na poti k lastnemu
gasilskemu društvu

Po dolgotrajnem soočanju z najrazličnej-
šimi, predvsem gmotnimi težavami, podolni-
ški gasilci zadnje čase vse bolj razmišljajo o
koreniti organizacijski spremembi. Njihova
enota naj bi se še letos preoblikovala v
samostojno gasilsko društvo in tako, kot
pravijo, imela znatno več možnosti pri ra-
zreševanju žgoče materialne problematike.
Kot širše orientirana, bi desetina rabila
predvsem sredstva za nabavo sodobnejše
gasilske opreme, morali pa bodo postoriti
tudi še to in ono na njihovem novem gasil-'
skem domu. Tega bodo predvidoma odprii
drugo leto.

»Za zdaj imamo od vse pomembnejše
opreme na voljo le staro 400 1 tnotorno
črpalko, s katero pa si ne moremo kdove
kako pomagati,« je razgrnil žgočo material-
no stisko enote njen predsednik Stanko
Žvokelj. »Za tako motorko danes praktično
ni več rezerynih delov, pa tudi sicer nam ob

svoji okornosti ne služi več tako kot bi bilo
treba.

Podobne težave iffiamo tudi s prevozom.
Ta je zdaj docela neurejen. Nujno bi potre-
bovali orodni avto, kajti mobilnost je pri
gasilstvu že pol uspeha. Toda kje vzeti toliko
denarja? Mitno prispevkov občinske GZ,
nekaj sicer dobimo cxl članarine ip podpor-
nih članov, toda to je odločno premalo.
Upamo da se bo potem, ko bomo samostoj-
no društvo tudi tu začelo hitreje premikati.«

Seveda pa kljub vsem tem težavam podol-
niški gasilci (ki trenutno štejejo 28 članov)
še zdaleč ne držijo križem rok. Vso svojo
zagnanost so že pred leti usmerili v gradnjo
gasilskega doma, skrbijo pa tudi za nenehno
strokovno usposabljanje svojih članov. V ta
namen so nedavno opravili tudi strokovni
tečaj, ki ga je v sklopu širšega učnega pro-
grama v svojih sektorjih pripravila občinska
GZ. Znanje je prav tako pomembno kot
sodobna oprema, menijo podolniški gasilci.
To tembolj, ker gasilstvo že dolgo ni več
zgolj rutina, fizična spretnost, ampak tudi
znanost.
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